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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 2/2021 
z on-line zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 15. 2. 2021 

 
PRÍTOMNÍ:   prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc., prof. Ing. Marián Peciar, PhD., prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., Ing. Alena 

Michalová, Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, doc. Ing. Monika Bakošová, PhD., prof. Ing. arch. 
Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. František Uherek, PhD., prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD., prof. Ing. Ivan 
Kotuliak, PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, CSc., prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., prof. Ing. arch. Pavel Gregor, 
PhD., prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, Dr.h.c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., doc. 
Ing. Anna Ujhelyiová, CSc., Bc. Andrej Majstrík 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   doc. Ing. Peter Makýš, PhD. 
   Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 - ústna informácia  
3. Plán realizácie Dlhodobého zámeru STU na rok 2021  
4. Vnútorný systém kvality na STU 

4.01 Kandidáti na členov Rady pre vnútorný systém zabezpečenia kvality na STU  
5. Návrh Dodatku číslo 1 k smernici rektora číslo 4/2020-SR Školné a poplatky spojené so štúdiom na STU na akad. rok 2021/2022  
6. Harmonogram VS o činnosti STU za rok 2020  
7. Predbežné štatistiky zahraničných mobilít ak. roku 2020/2021  
8. Úhrada členských poplatkov v organizáciách KIC EIT "EIT RawMaterials, EIT Manufacturing,  EIT Digital"  
9. Prehľad možností zapojenia STU do KIC EIT  
10. Rôzne 

 10.01 Návrh na vytvorenie Kontaktného centra znaleckých ústavov STU - ústna informácia   
 
K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania rektor privítal členov kolégia rektora na on-line rokovaní a informoval o programe 2. zasadnutia Kolégia rektora STU  
v roku 2021.  
 
UZNESENIE: 2.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 2. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2: Aktuálne otázky STU v súvislosti s koronavírusom COVID-19 - ústna informácia 
 
Prorektor Moravčík konštatoval, že STU k 12.2.2021 eviduje 

 19 aktívnych prípadov študentov 
 34 aktívnych prípadov zamestnancov 
 1 podozrivý študent 
 17 podozrivých zamestnancov 

Ďalej v krátkosti informoval o aktuálnej situácii – podľa COVID automatu a priebežného vyhodnocovania regionálneho semaforu sa 
Bratislava nachádza v bordovej fáze, t.j. III. stupeň varovania. Uviedol, že test zamestnanca pri vstupe na pracovisko nesmie byť starší ako 
7 dní. Trnava sa t.č. nachádza v čiernej fáze, t.j. IV. stupeň varovania.  
Upozornil, že v zmysle prijatých opatrení by mali byť ŠD pre študentov uzavreté (STU má t.č. ubytovaných cca 900 študentov vrátane 
zahraničných). Konštatoval, že nástup študentov končiacich ročníkov na prezenčnú výučbu sa podľa aktuálnych opatrení netýka VŠ, 
uvedeným sa budú zaoberať rektori v rámci SRK. 
 
Z diskusie: 
Dekan Čambál 

 informoval, že na MTF STU prebieha v súčinnosti s TRUNI testovanie zamestnancov a ich rodinných príslušníkov pravidelne 
každú nedeľu 

 zaujímal sa o spoločný postup, resp. stratégiu v prípade študentov, ktorí opustili ŠD, ale sú naďalej ubytovaní a platia bytné 
o prorektorka Bakošová uviedla, že študenti zaplatili v januári bytné za mesiace január, február a marec, tzn. bytné je 

uhradené do konca marca 
o situáciou a ďalším postupom sa bude zaoberať KŠ STU na najbližších stretnutiach  

  
Prorektor Uherek 

 informoval, že MŠ Stubáčik zahájila svoju prevádzku 8.2.2021, stravovanie je zabezpečované cez MŠ Vazovova 
 
UZNESENIE: 2.2/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o aktuálnych otázkach STU v súvislosti s koronavírusom COVID-19. 
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K BODU 3: Plán realizácie Dlhodobého zámeru STU na rok 2021 
 

Materiál uviedol rektor.  
Konštatoval, že Vedenie STU si pravidelne začiatkom každého roka pripravuje plán úloh. Úlohy sú rozdelené podľa 7 strategických cieľov, 
ktoré sú v súlade s Dlhodobým zámerom vzdelávacej, vedeckovýskumnej, umeleckej, vývojovej a ďalšej tvorivej činnosti STU na roky od 
2018. 
 
K dokumentu neboli predložené žiadne ďalšie písomné ani ústne pripomienky, materiál bol prijatý bez pripomienok. 
 
UZNESENIE: 2.3/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Plán realizácie Dlhodobého zámeru STU na rok 2021 bez pripomienok. 
 
K BODU 4:  Vnútorný systém kvality na STU 
K BODU 4.01: Kandidáti na členov Rady pre vnútorný systém zabezpečenia kvality na STU 
 
Materiál v krátkosti uviedol doc. Makýš na základe zákona č. 269/2018 Z. z. v o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania  
platnom znení ako materiál pre prípravu vnútorného systému kvality STU na posúdenie agentúrou SAAVŠ o jeho súlade a súlade jeho  
implementácie so štandardmi pre vnútorný systém.  
Následne prezentoval zloženie Rady pre VSK. Konštatoval zmenu na ÚM STU, kde doc. Zajko požiadal o výmenu prof. RNDr. Ľudomira 
Šlahora, PhD. z Fakulty manažmentu UK, Katedra financií za prof. Ing. Jiřinu Jilkovú, CSc. z Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem.  
 
Z diskusie: 
Dekan Kotuliak 

 informoval, že prof. Horváth požiadal o výmenu v rade, novým kandidátom je prof. Ing. Miroslav Líška, CSc. z AOS  
 
Ďalej v rámci bodu VSK na STU doc. Makýš informoval, že dňa 9.2.2021 sa na SAAVŠ uskutočnil seminár, na ktorom bola prezentovaná 
predstava, čo znamená jedna oblasť posudzovania a aké to má konzekvencie s personálnym návrhom pre jednotlivé ŠP. Z uvedeného 
vyplynula informácia, že oblasť posudzovania je 25 výstupov, tzn. pre každý ŠP je definovaná pätica učiteľov, ktorá každá definuje po 5 
výstupov. Kto sa v tejto pätici vyskytne, už nemôže figurovať v inej pätici - tzn. pätica je nemenná (týka sa len ŠP, nie HaI). Podľa jeho 
vyjadrenia ide o šokujúcu informáciu. Rektor uviedol, že uvedené vníma ako výrazný problém, ktorý považuje za nelogický - rozrušila sa 
štruktúra garantov a zodpovedných za ŠP. Avšak podľa jeho vyjadrenia uvedené neovplyvňuje samotné materiály.  
Doc. Makýš ďalej konštatoval, že 

 uvedené bolo písomne konzultované so zástupcami SAAVŠ a následne bola vyžiadaná konzultácia, termín konzultácie zatiaľ nie 
je potvrdený  

 pre STU to znamená opätovné vrátenie sa k personálnemu zloženiu ŠP, čo považuje za vážnu komplikáciu 
 
K uvedenému sa viedla rozsiahla diskusia, do ktorej sa o.i. zapojili 
Dekan Šooš 

 informoval o záveroch stretnutia s predsedom SAAVŠ, prof. Redhammerom 
 uviedol, že informácia prezentovaná doc. Makýšom je podľa jeho názoru v rozpore s metodikou SAAVŠ 
 konštatoval, že na SjF STU je tá istá pätica vertikálne vo všetkých ŠP 

Doc. Makýš  
 konštatoval nie celkom dobré skúsenosti s konzultáciami na SAAVŠ, spolu s dekanom SjF STU považujú ústne a písomné 

vyjadrenia SAAVŠ za rozporné 
Prorektor Kopáčik 

 uviedol, že univerzita by sa mala riadiť vertikálnou štruktúrou, pri ktorej je možný aj súbeh s HaI konaniami 
K predmetnej téme sa ďalej vyjadrovali viacerí členovia KR STU, najmä dekani, ktorí na tému voľne diskutovali a zaujímali sa o konkrétne 
detaily.  
 
V závere doc. Makýš požiadal dekanov, aby zaslali svoje otázky písomne, tie budú následne konzultované so zástupcami SAAVŠ. 
 
UZNESENIE: 2.4.01/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál Kandidáti na členov Rady pre vnútorný systém zabezpečenia kvality na STU 
s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča materiál predložiť na schválenie Vedeckej rade STU. 
 
K BODU 5: Návrh Dodatku číslo 1 k smernici rektora číslo 4/2020-SR Školné a poplatky spojené so štúdiom na STU na 

akad. rok 2021/2022 

Materiál uviedla prorektorka  Bakošová v zmysle § 92 ods. 18 zákona 131/2002 Z. z. o vysokých školách v platnom znení, v súlade s 
článkom 23 bod 14 Štatútu STU v platnom znení a v súlade s článkom 9 bod 2 smernice rektora číslo 4/2020-SR Školné a poplatky spojené 
so štúdiom na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave na akademický rok 2021/2022. Materiál bol pripravený v zmysle porady 
prorektorky a prodekanov pre vzdelávanie konanej dňa 18. 01. 2021.  

Konštatovala, že dodatok je doplnený o Čl. 8a, ktorý zavádza osobitné ustanovenia v súvislosti so zosúlaďovaním študijných programov so 
štandardmi pre VSK a konkrétne situáciu študentov, ktorí v súčasnosti študujú na študijnom programe, ktorý bude zrušený.  
 
K dokumentu neboli predložené žiadne písomné ani ústne pripomienky, materiál bol prijatý bez pripomienok. 
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UZNESENIE: 2.5/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Návrh Dodatku číslo 1 k smernici rektora číslo 4/2020-SR Školné a poplatky spojené so štúdiom na 
STU na akad. rok 2021/2022 bez pripomienok. 
 
K BODU 6: Harmonogram VS o činnosti STU za rok 2020 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková. 
Úvodom konštatovala, že harmonogram  je predkladaný  každoročne a je zostavený podľa požiadaviek na obsah z MŠVVaŠ SR. 
Zároveň uviedla, že MŠVVaŠ SR zverejnilo požiadavku výnimočne kvôli pandemickej situácii neskôr - minulý týždeň (v predošlých rokoch 
to bývalo v októbri). 
Upozornila, že 10.2. 2021 bol termín na dodanie podkladov zo súčastí STU, podklady boli vo väčšine prípadov doručené. Následne 
informovala o postupnosti schvaľovania výročnej správy o činnosti v jednotlivých grémiách. 
 
V rámci krátkej diskusie prorektor Kopáčik pripomenul, že VR STU hodnotí úroveň vzdelávacej, vedeckovýskumnej, umeleckej a tvorivej 
činnosti. Konštatoval, že predpísaná forma je podľa jeho názoru oklieštená a absentuje niektoré dôležité parametre. Z uvedeného dôvodu 
sa rozhodol za oblasť VaV pripraviť obsahovo odlišný materiál, ktorý bude prerokovaný na jednotlivých grémiách STU.  
 
UZNESENIE: 2.6/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Harmonogram VS o činnosti STU za rok 2020 bez pripomienok. 
 
K BODU 7: Predbežné štatistiky zahraničných mobilít ak. roku 2020/2021 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková. 
V dôsledku pandémie konštatovala výrazne nižší počet mobilít, avšak stav nepovažuje za alarmujúci. Upozornila, že počet vycestovaných a 
prijatých študentov je kľúčové kritérium pri hodnotení kvality na STU.  
Informovala, že  

 termín pre prihlasovanie študentov bol tento rok predĺžený do 15.2.2021 
 medzi študentmi bola realizovaná mobilizačná kampaň 
 pozitívne vníma prijatie cca 150 študentov, realizoval sa “welcome day” - t.č. dištančne 
 momentálne môžu vycestovať už aj doktorandi na študijný pobyt na kratší čas - 5 dní až 1 mesiac. 

V nadväznosti na uvedené požiadala dekanov, aby v zmysle štandardov, ktoré sa viažu na PhD. štúdium, doktorandov vo vycestovaní 
podporovali. Považuje to za zmysluplné navýšenie počtu vycestovaných doktorandov na stáž. Rovnaké podmienky platia aj pre 
ukončených študentov.  
 
V rámci písomných pripomienok dekan Gregor požiadal opraviť v dokumente skratku Fakulty architektúry a dizajnu (FA → FAD). 
 
UZNESENIE: 2.7/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o predbežných štatistikách zahraničných mobilít ak. roku 2020/2021 s pripomienkou. 
 
K BODU 8: Úhrada členských poplatkov v organizáciách KIC EIT "EIT RawMaterials, EIT Manufacturing,  EIT Digital" 
 
Materiál uviedol prorektor Moravčík. Prizvaný: Mgr. Igliar. 
Po uvedení základných informácií prorektor Moravčík konštatoval, že vzhľadom na súčasnú situáciu sa mu javí vhodné investovať do 
členského, ktoré predstavuje sumu cca 124 tis. EUR. Považuje to za veľmi dobrú investíciu, keďže za rok 2020 STU získala granty na 
realizáciu projektov v objeme cca 460 tis. EUR 
 
V rámci krátkej diskusie rektor konštatoval, že STU spolu s inými univerzitami intenzívne komunikuje s MŠVVaŠ SR s cieľom hradiť 
uvedené členské poplatky z úrovne MŠVaVŠ SR pred samotným rozdelením dotácie.  
 
UZNESENIE: 2.8/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s úhradou členských poplatkov v organizáciách KIC EIT "EIT RawMaterials, EIT Manufacturing,  EIT Digital". 
 
K BODU 9: Prehľad možností zapojenia STU do KIC EIT 
 
Materiál uviedol prorektor Moravčík. Prizvaný: Mgr. Igliar. 
Dokument nadväzuje na predošlý bod, bol predložený s cieľom informovať o možnostiach zapojenia sa aj do ďalších KIC EIT a iniciovať 
prípravný proces vstupu do organizácií, ktorý vo všeobecnosti trvá viac ako rok. 
Ďalej poukázal na skúsenosti zo zahraničia. Za významný benefit považuje získanie viac ako 50 významných zahraničných partnerov 
z oblasti výskumných, univerzitných a priemyselných inštitúcií. 
 
V rámci krátkej diskusie Mgr. Igliar detailne vysvetlil časový harmonogram a proces zapojenia sa STU do nových KIC EIT a poukázal, v 
čom sú jednotlivé KIC EIT pre STU zaujímavé. 
Prorektor Moravčík na základe komunikácie s jednotlivými fakultnými projektovými strediskami uviedol nasledujúce oblasti záujmu: 

 EIT Climate-KIC a EIT Urban Mobility - pre fakulty sa javili veľmi zaujímavé  
 tiež vyjadril presvedčenie, že pre FCHPT STU by mohlo byť zaujímavé EIT Food 

 
V nadväznosti na uvedené dekan Gregor explicitne podporil záujem vstupu FAD STU do EIT Climate-KIC a EIT Urban Mobility. 
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UZNESENIE: 2.9/2021-KR 
Kolégium rektora STU sa oboznámilo s podmienkami členstva v jednotlivých segmentoch KIC EIT špecifikovanými v materiáli. Súčasti 
univerzity podajú návrhy na zapojenie sa do ďalšieho/ďalších inštitúcií KIC EIT do 15.2.2021.  
 
K BODU 10: Rôzne 
K BODU 10.01: Rôzne/Návrh na vytvorenie Kontaktného centra znaleckých ústavov STU - ústna informácia 
 
Prorektor Moravčík členov kolégia rektora ústne informoval o návrhu na vytvorenie Kontaktného centra znaleckých ústavov STU z 
dôvodu zvýšenia efektívnosti a koordinácii činností znaleckých ústavov na STU. 
Prizvaný: Mgr. Igliar. 
 
Prorektor Moravčík úvodom konštatoval, že znalecké ústavy eviduje MS SR. Na STU sú evidované 2 ústavy, na SvF STU a FEI STU. Uvedený 
návrh predstavuje včleniť ich pod hlavičku STU a nenechávať ich separátne na fakultách. Informoval, že oslovil dekanov s cieľom zistiť 
záujem o poskytovanie ďalších služieb v rámci znalectva, ponuky eviduje od SjF STU a MTF STU vo viacerých oblastiach. 
Uviedol, že znalecké ústavy sú aj na iných univerzitách (TUKE a UNIZA), avšak každá z menovaných univerzít organizačne vyriešila 
znalecké ústavy po svojom.  
Z diskusie vedenia zo dňa 8.2.2021 vyplynulo predložiť správu o činnosti v troch odboroch Ústavu súdneho znalectva (ako sú uvedené na 
zozname MS SR) za obdobie 2016 – 2020 a následne predmetnú správu predložiť na rokovanie Vedenia STU. 
 
Následne požiadal dekanov o stanovisko. 
Dekan Oravec 

 vytvorenie Kontaktného centra znaleckých ústavov považuje za chybnú konštrukciu, podľa jeho vyjadrenia znalecký ústav je len 
jeden, a to Znalecký ústav STU na Vazovovej 5, ktorý nemá nič spoločné s FEI STU 

 vyjadril presvedčenie, že na fakultách neexistujú žiadne centrá 
Dekan Unčík 

 konštatoval, že znalecký ústav vznikol na SvF STU skôr ako na STU, oficiálne pod hlavičku univerzity prešiel až po niekoľkých 
rokoch, avšak fakulta naďalej funguje ako znalecký ústav pre oblasť stavebníctva, geodézie a kartografie → je zriadený ÚSZ, 
ktorý zastrešuje túto oblasť,  znalectvo spočíva v 2 okruhoch činností: 

o vypracovávanie znaleckých posudkov 
o vzdelávanie v oblasti súdneho znalectva 

Následne prítomným objasnil detaily a skonštatoval, že v zásade ide o ekonomicky nezávislú, ale lukratívnu činnosť. 
 
Prorektor Kopáčik  

 uviedol, že je potrebné rozlíšiť znaleckú a expertíznu úroveň a podľa toho sa rozhodnúť, ako pokračovať ďalej. Pokiaľ by sa mala 
činnosť rozšíriť, je potrebné to diskutovať primárne s vedúcou ÚSZ na STU, doc. Petrákovou. Osobne je za zachovanie ÚSZ STU, 
príp. rozšírenie jeho aktivít. 

Prorektor Moravčík poukázal na prax na TUKE a UNIZA a navrhol 3 možnosti riešenia: 

 ponechať súčasný stav a požiadať doc. Petrákovú o avizovanú správu o činnosti, prípadne rozšíriť ústav o ďalšie činnosti 

 transformovať ústav na záujmové združenie právnických osôb (po vzore UNIZA) 

 založiť napr. spin-off, kde by STU figurovala ako primárna organizácia s cieľom zachovať si vplyv na činnosť organizácie 
Pozornosť upriamil aj na pozitívnu stránku návrhu, konkrétne expertízne posudky považuje za dobré PR pre STU. 
 
V nadväznosti na uvedené dekan Unčík 

 doplnil, že ústav robí aj expertízne posudky, nielen súdno-znalecké posudky; tieto predstavujú vyššiu formu posudku, ktoré sú 
využívané primárne pri súdnych sporoch 

 upozornil na potrebu vyriešiť administratívne činnosti 
Dekan Oravec 

 zdôraznil, že neexistuje viacero znaleckých ústavov na fakultách STU, jediný ústav je uvedený v registri MS SR a vytvárať 
kontaktné centrum znaleckých ústavov STU nie je možné 

Kvestorka 
 konštatovala, že znalecký ústav je registrovaný na MS SR, avšak upozornila, že nie je začlenený do OŠ STU – považuje za potrebné 

to urobiť 
 požiadavka na zaradenie znaleckého ústavu do OŠ bude musieť prejsť všetkými grémiami, zároveň bude potrebné upraviť štatút 

a nastaviť ekonomické parametre, znalci taktiež potrebujú ekonomické a personálne zázemie 
 upozornila na riziká (hmotná zodpovednosť za prípadné súdne spory) a apelovala na vyjasnenie si vecí ohľadom štruktúry 
 na základe záverov Vedenia STU navrhla počkať na vyhodnotenie doterajšej činnosti znalcov STU aj po ekonomickej stránke a 

následne sa zaoberať ďalším postupom t.j. napríklad aj spomínaným začlenením do OŠ s rešpektovaním kompetencií 
a rozhodnutí dekanov fakúlt v tejto oblasti, kde môžu byť výrazne rozdielne postoje k navrhovaným postupom na univerzitnej 
úrovni 

 
K stanovisku kvestorky sa priklonili dekani Gatial a Unčík.  
Dekan Unčík konštatoval, že t.č. je ústav súčasťou organizačnej štruktúry fakulty, ktorá zabezpečuje znaleckú činnosť v oblasti 
vzdelávania znalcov a organizovania znaleckých a expertíznych posudkov, avšak upozornil, že nejde o znalecký ústav, ktorý je 
registrovaný na MS SR. 
 
V nadväznosti na diskusiu záverom prorektor Moravčík konštatoval, že súčasný stav považuje za nedoriešený a je potrebné sa k uvedenej 
téme v krátkej budúcnosti vrátiť. 
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UZNESENIE: 2.10.01/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o návrh na vytvorenie Kontaktného centra znaleckých ústavov STU s pripomienkami. 
Ďalej v rámci bodu Rôzne: 
 
Prorektor Moravčík 

 informoval, že FEI STU - profesor Duchoň doručil žiadosť o vstup do asociácie EFFRA (European Factories of the Future 
Research Association) a zaplatenie členského poplatku, ktorý predstavuje sumu cca 7200 EUR, podľa vyjadrenia FEI STU záujem 
deklarovali ďalšie fakulty – MTF STU (preverí záujem), SjF STU (potvrdila záujem) a FAD STU 

 
Dekan Kotuliak 

 dal do pozornosti posun termínu podávania prihlášok na FIIT STU kvôli nerealizovaniu externých maturít  

 zaujímal sa o proces predkladania nových ŠP, uviedol, že disponuje informáciou, že nie je potrebné mať schválený VSK k tomu, 
aby sa mohli podávať nové ŠP, čo je v rozpore s prezentovanými informáciami 

o doc. Makýš odporučil sa uvedeným zaoberať až po konzultácii so zástupcami SAAVŠ, ktorá je plánovaná v stredu 
17.2.2021 

o prorektorka Bakošová uviedla, že schvaľovací proces  by mal korešpondovať s pravidlami, ktoré budú nastavené vo 
VSK 

o predseda AS STU, prof. Peciar konštatoval, že podľa jeho zistení VSK nie je v tejto chvíli záväzný pre ďalšie 
rozhodovania, avšak záväzné stanovisko v predmetnej veci poskytuje SAAVŠ 

 k uvedenému sa priklonil dekan Čambál, podľa jeho vyjadrenia aj ostatné VŠ fungujú podľa doteraz 
nastavených a platných pravidiel 

o prorektorka Bakošová uviedla, že VŠ musia mať VSK, STU má schválený VSK od roku 2014, ktorý však nešpecifikuje 
ako schvaľovať ŠP, čo považuje za problém 

K uvedenému sa viedla rozsiahla diskusia. Definitívne stanovisko k predmetnej veci bude poskytnuté po avizovanej konzultácii so 
zástupcami SAAVŠ. 
 
Dekan Kotuliak  

 požiadal o vysvetlenie vyjadrenia Ing. Rybanského k návrhu novely zákona, že riešením by mohlo byť “stratifikácia a rozdelenie 
na 1, 2 národné akademické výskumné centrá a regionálne univerzity”  

o rektor uviedol, že najsilnejšie univerzity na Slovensku stále volajú po tom, aby nebolo financovanie VŠ robené na 
rovnakom základe, ale aby prebehla stratifikácia, súčasťou stratifikácie je mať 1 až 2 výskumné centrá – napr. BA a KE, 
kde budú univerzity financované za osobitne stanovených podmienok   

Dekan Šooš 
 informoval, že SjF STU spolu so zväzmi  komunikovala s predsedom SAAVŠ aj na tému profesijného bakalára (expert z priemyslu 

môže byť členom pätice aj viesť pedagogický proces) 
 
Kvestorka  

 informovala, že minulý týždeň zaslala tajomníkom fakúlt mail týkajúci sa požiadavky na MŠVVaŠ SR ohľadom kapitálových 
výdavkov, termín na predloženie podkladov na R STU je 18.2.2021, následne budú podklady záväzne zaslané na MŠVVaŠ SR do 
22.2.2021 a na rozdiel od minulých rokov bude R STU akceptovať všetky projekty fakúlt, ktoré splnia MŠ stanovené kritériá 
a budú riadne predložené na posúdenie MŠ t.j. nebude vybraný len jeden projekt na predloženie 

 konštatovala, že STU vedie veľké množstvo súdnych sporov 
o v troch veľkých a vybraných ďalších súdnych sporoch zastupovala STU advokátska kancelária, s ktorou boli zmluvy 

ukončené k 31.1.2021, v jednom prípade predpokladá možnosť pokračovania spolupráce, keďže prevzatie prípadu 
inou kanceláriou v aktuálnom stave riešenia nebude možné 

 konkretizovala detaily sporov,  požiadala o súčinnosť fakúlt, uviedla konkrétne prípady, dôvody vedenia 
sporov a dôvody pre snahy o ich urovnanie 

 zároveň informovala, že sa písomne obrátila na tajomníkov fakúlt so žiadosťou o odporučenie advokátskych 
kancelárií, s ktorými majú dobrú skúsenosť a spoluprácu s cieľom získať  pre STU najlepšie podmienky pri 
spolupráci na prípadoch, ktoré vyžadujú špecializované zastúpenie 

 uviedla, že v prípade záujmu dekanov fakúlt  sú priamo im alebo nimi nominovaným pracovníkom k dispozícii 
akékoľvek podrobnosti k problematike na rektoráte a vítaná je akákoľvek spolupráca v tejto oblasti 

 informovala o prebiehajúcich a pripravovaných rokovaniach s tretími stranami, ohľadne majetkovo-právnych záležitostí, 
požiadala o súčinnosť fakúlt, najmä v pozemkových záležitostiach, ktorú zdôraznila a zdôvodnila ako celouniverzitný spoločný 
záujem 

 oboznámila prítomných o stave prípravy rozpisu dotácie rozpočtu  
o Rozpočet je na 90% hotový po analytickej stránke, ktorá bola náročná a pracná vzhľadom na nové koeficienty 

prepočtov a požiadavky na vstupy. Dňa 18.2.2021 sa uskutoční stretnutie Rozpočtovej rady, kde bude prezentovaný 
nový prehľadný formát návrhu pre rok 2021, konzultovaný s tajomníkmi fakúlt po stránke analytickej aj po stránke 
hospodárenia univerzity. Tajomníkom fakúlt na porade boli už vysvetlené niektoré vybrané prepočty. 

 
Rektor 

 v súvislosti so zrušenými výzvami DSV informoval o uskutočnených krokoch vrátane iniciovania zvolaného mimoriadneho 
rokovania Rady vlády pre VTI 

o prorektor Moravčík konštatoval, že proces je nezvratný, považuje to za demotivujúce najmä pre tvorcov projektov 
o k uvedenému sa viedla rozsiahla diskusia, v rámci ktorej dekan Šooš navrhol zvážiť aj využitie dostupných 

legislatívnych možností  
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 oznámil, že V7 žiadala ministra ŠVVaŠ SR o stretnutie k novele VŠ zákona, avšak z dôvodu, že novela nie je vo finálnej podobe, 
bolo stretnutie predbežne preložené o týždeň, rovnako aj zasadnutie SRK  

 
Prorektorka Bakošová 

 v súlade so Smernicou rektora „Pravidlá udeľovania ocenení učiteľom STU“ požiadala dekanov, aby do 28.2. 2021 zaslali návrh 
na udelenie ceny rektora za mimoriadne výsledky vo vzdelávacej činnosti pre učiteľa fakulty 

o návrh má obsahovať zdôvodnenie a predkladá sa rektorovi prostredníctvom prorektorky Bakošovej 
 
Prorektorka Vitková 

 informovala prítomných o pozvánke na Jarnú ITAPU 2021 
o informácia bola postúpená prodekanom pre PR, termín uzávierky pre projekty je 30.4.2021 

 informovala, že STU bola oslovená s ponukou na vlastnú prezentáciu - publikácia Innovative Bratislava 
o ide o publikáciu o inovatívnych mestách, podmienkou prezentácie je kúpa 10 kníh v cene 65 EUR/kus, publikácia bude 

súčasne aj v on-line priestore 
 
Prorektor Kopáčik 

 informoval o programe nadchádzajúceho mimoriadneho rokovania VR STU, ktoré sa uskutoční on-line dňa 22.2.2021 a bude 
venovaná VSK 

o konštatoval, že jedným z dôležitých materiálov sú pravidlá na určenie kritérií na získanie titulu doc. a prof. na STU – 
upozornil, že stále nie sú k dispozícii kritériá pre aplikovanú informatiku, ktoré sa tvoria spoločne medzi FEI a FIIT STU 

 požiadal dekanov, aby v priebehu popoludnia kritériá zaslali, inak nebudú schválené 
o ďalším bodom rokovania budú zámery - informatívny materiál, niektoré zámery chýbajú, požiadal dekanov o 

doplnenie  
 bude predmetom samostatnej diskusie 

 informoval, že smernica ku kreovaniu etickej komisie je vo finálnej podobe, požiadal prodekanov a dekanov o zaslanie nominácie 
- chýba FEI a FIIT STU 

 
Prorektor Uherek 

 konštatoval, že vyjednávanie ohľadom KZ na rok 2021 je oneskorené, uviedol dôvody (novela Zákonníka práce, pripomienky 
z fakúlt atď.), avšak v priebehu niekoľkých dní by sa to malo uzavrieť 

o  v nadväznosti na uvedené predsedníčka UOO STU, Ujhelyiová, navrhla zaslať oficiálnu žiadosť o predĺženie termínu 

 informoval o návrhu na členstvo v Slovenskom centre digitálnych inovácií - v príprave spoločný európsky projekt 
 
Bc. Majstrík 

 informoval o spustení ankety „Učiteľ roka“ v AISe, požiadal prorektorku Bakošovú o zaslanie správy - oznamu priamo cez AIS 
 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 otvoril tému podania všeobecnej správnej žaloby prof. Ing. Miroslava Fikara, DrSc. proti AS STU a jeho rozhodnutiu č. 1.9/2020 
zo dňa 26.10.2020 podľa § 177 a nasl. zákona č. 162/2015 Z. z. Správny súdny poriadok v znení neskorších predpisov 

 požiadal právnickú kanceláriu Trokan, ktorá v uvedenej veci zastupuje AS STU, o zistenie aktuálneho stavu, následne boli 
predmetné zistenia formou stanoviska zaslané prezidentke SR, keďže súd univerzitu o podaní žaloby neinformoval 

Konštatoval, že AS STU zváži ďalšie kroky, ako vo veci postupovať. Bližšie informácie budú poskytnuté na zasadnutí PAS STU.  
 
K uvedenému sa viedla obsiahla diskusia, do ktorej sa zapojili dekani Gatial a Kotuliak s cieľom dosiahnuť dohodu.  
 
Záverom rektor uviedol, že ide o právne záležitosti, ktoré by mali byť diskutované na samostatnom fóre. 
 
Dekan Čambál sa zaujímal, kto je signatárom otvoreného listu, ktorý sa dostal do médií a bol podpísaný Študentskou časťou AS STU  

 Bc. Majstrík informoval, že list nebol zaslaný médiám, so znením listu súhlasila nadpolovičná časť ŠČ AS STU 
 
Rektor poďakoval členom kolégia rektora za účasť na rokovaní a ukončil zasadnutie. 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 

 
 
Zapísala: 17.2.2021     Zápisnicu overil: 19.2.2021 
Erika Jevčáková, BSBA , v.r.     Dr.h.c. Prof.h.c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, v.r. 

Február 15.2.2021 PAS STU 14:00  

 22.2.2021 VR STU 09:00  

Marec 1.3.2021 AS STU 14:00  

 
15.3.2021 

VR STU 09:00  

 PAS STU 14:00  

 22.3.2021 KR STU 09:30 ?_09:00 menovanie doc. 

 29.3.2021 AS STU 14:00  


